
Maďarský rezort diplomacie reagoval na
vojnového štváča a militantného poskoka USA
Káčera
- CZ24 News | 10. listopadu 2022

SLOVENSKO/MAĎARSKO: Minister zahraničných vecí SR bezočivo obvinil Maďarsko zo
šírenia kremeľskej propagandy. Už mnohokrát vysvitlo, že Rastislav Káčer nemá rád
Maďarov, čo je (maďarskej) vláde ľúto, ale berie to na vedomie, uviedol v reakcii maďarský
štátny tajomník rezortu diplomacie Tamás Menczer.

Maďarská vláda, ktorá je zástancom mieru, nenaletí na provokácie ministra zahraničných vecí SR
Rastislava Káčera. Vyhlásil to v stredu maďarský štátny tajomník rezortu diplomacie zodpovedný za
dvojstranné vzťahy Tamás Menczer v reakcii na rozhovor slovenského ministra pre
server napunk.dennikn.sk. Informuje o tom agentúra MTI.

Argumenty, ktoré počujeme od maďarskej vlády, sú často rovnaké ako tie, ktoré používa
kremeľská propaganda v informačnej vojne”, povedal okrem iného Káčer v rozsiahlom
rozhovore.

“O Rastislavovi Káčerovi – lídrovi think-tanku, veľvyslancovi či ministrovi zahraničných vecí
-, už mnohokrát vysvitlo, že nemá rád Maďarov, čo je (maďarskej) vláde ľúto, ale berie na
vedomie. Provokácii však nenaletíme, silu spojenectva Vyšehradskej štvorky zachováme, tú
nedokáže zbúrať ani Rastislav Káčer,” napísal Menczer na Facebooku.

Maďarská vláda vždy bude konať v súlade s maďarskými záujmami, chce okamžité prímerie
a mier (v súvislosti s vojnou na Ukrajine), aj keď sa to Rastislavovi Káčerovi nepáči, uzavrel
Menczer.

„Dezinformácie sú jednou z najzávažnejších dlhodobých hrozieb pre “našu” demokraciu,“
vyhlásil Káčer

Dezinformácie rozkladajú samotnú podstatu demokracie. Ak sa nezačneme aktívnejšie brániť,
prídeme o naše hodnoty aj spôsob života. Uviedol koncom októbra vo Viedni vojnový štváč, poskok
amerického establišmentu a minister zahraničných vecí a európskych záležitostí Slovenskej
republiky (MZVEZ SR) Rastislav Káčer, známy svojim militantným slovníkom, prenasledujúci iné
názory, podkopávajúci demokraciu a presadzujúci v spoločnosti netolerovateľné totalitné praktiky
jedného správneho pohľadu na svet

“Dezinformácie sú jednou z najzávažnejších dlhodobých hrozieb pre našu demokraciu,
pretože manipulujú verejnú mienku a bránia občanom prijímať informované
rozhodnutia,” povedal slovenský minister.

Kto je nový šéf slovenskej diplomacie Rastislav Káčer

Pokračujúce snahy predstaviteľov Slovenskej republiky podporovať vojenský konflikt na Ukrajine
namiesto hľadania mierového riešenia majú svoj základ aj v kariérnom profile niektorých súčasných
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pohlavárov slovenskej garnitúry.

Nový minister zahraničný vecí Rastislav Káčer ako hlavný predstaviteľ našej diplomacie sa zapíše do
našej histórie ako jedna z ústredných postáv prispievajúcich do eskalácie napätia, ktorá sa hrubým
spôsobom spreneverila základnému poslaniu diplomacie, hľadať za každú cenu mierové riešenie a
predchádzať vojenskému konfliktu všetkými možnými a dostupnými prostriedkami.

Káčer začínal ako politický analytik na ministerstve zahraničných vecí. Aj vďaka dobrému vzťahu
k NATO, v ktorého ústredí v Bruseli pôsobil v rokoch 1994 – 1998, sa v roku 2001 stal štátnym
tajomníkom ministerstva obrany (zodpovedal za proces vyjednávania a vstúpenia SR do Aliancie)
a práve on spolurozhodoval o povolení preletu lietadiel NATO bombardujúcich súčasné Srbsko. Po
návrate z Bruselu bol vedúcim štábu pre plánovanie politiky a generálnym riaditeľom pre
bezpečnostnú politiku a mnohostranné záležitosti na ministerstve zahraničných vecí. Neskôr pôsobil
päť rokov ako veľvyslanec Slovenska vo Washingtone a následne od októbra 2013 v Budapešti.

„Je to tak ďaleko, že stav v Maďarsku ohrozuje elementárne princípy fungovania Európy,
resp. spochybňuje hodnotový rámec, na ktorom Európska únia funguje alebo je na ňom
postavená,“ vyjadril sa v jednej z relácií Štefana Hríba. Koncom roka 2019 podala organizácia
Hnutie nová jednota na Káčera trestné oznámenie pre šírenie poplašnej správy o revizionistických
snahách vlády Viktora Orbána.

V júli 2008 ho zvolili za predsedu Slovenskej atlantickej komisie (člena Združenia Atlantickej
zmluvy). Prezentuje sa ako odborník na transatlantické vzťahy, obranu a bezpečnosť. Káčer na
Hríbovu otázku, či je rád v NATO, odpovedal cynicky aj zmienkou o bývalej Juhoslávii: „Tam sme sa
chodili pozerať ako do výkladnej skrine. A závideli sme Juhoslovanom, ako sa majú. Tak
choďte dneska do Bosny a Hercegoviny alebo hocikde, a teda neviem, či im je čo závidieť.“

Práve NATO však v roku 1999, ako to povedal Havel, humanitárne bombardovalo územie dnešného
Srbska, kde zomrelo približne 2500 civilných obetí. Káčer bol v tom čase štátnym tajomníkom na
ministerstve obrany. Jeho reakcia na túto udalosť bola maximálne cynická. Podľa neho nie sme ako
Slovensko spoluvinníkmi zabíjania bratov Srbov, lebo oni nie sú naši bratia.

„Dneska ma tá demagógia, že sme umožnili bombardovať bratov Srbov, dosť vytáča. Po
prvé, nepovažujem Srbov o dosť väčších bratov od Chorvátov, ani Maďarov, Rumunov,
Poliakov, Čechov, Nemcov alebo Ukrajincov. Jednoducho, Srbi nám nie sú o nič väčší bratia
ako ktokoľvek iný, ktorý je okolo,“ povedal Káčer s tým, že zákrok bol posledným zdvihnutým
prstom, ktorý bol však prevedený citlivo.

„Bola to operácia letecká, s istou presnosťou, veľmi málo civilných obetí, rádovo menej,
ako si oni spôsobili sami,“ dodal Káčer s tým, že išlo o správny zákrok, ktorý pomohol. No zároveň
priznal, že konsolidačný proces v Srbsku doteraz neskončil.

Káčer je čestným predsedom slovenského inštitútu Globsec, ktorý sa venuje otázkam
zahraničnej a bezpečnostnej politiky. Organizuje konferencie Tatra Summit a Globsec
Bratislava Forum. Obzvlášť závažné je, kto je sponzorom týchto podujatí. Výstupy z nich
môžu byť ovplyvnené práve nimi. Partnerom je tretia najväčšia zbrojárska firma na svete –
britská BAE Systems, a generálnym partnerom je ďalšia z obrovských zbrojoviek – americká
Lockheed Martin.
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